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CONSILUL LOCALAL ORASULUI RUPEA
JUDETUL BRASOV

APROBAT FARA  AMENDAMENTE IN SEDINTA  C. L. DIN DATA DE 27.06.2017

PRESEDINTE DE SEDINTA

PROCES VERBAL

Incheiat azi, 31.05.2017 in cadrul sedintei ordinare a Consiliului
Local Rupea.

Din totalul de 15 consilieri in functie fiind prezenti 14 consilieri ,
lipseste – Darabant Dan - sedinta este statutara si se pot adopta hotarari.

Presedinte de sedinta : D-na Elekes Claudia
La sedinta participa si Primarul orasului Rupea, d-ul Bardas Nicolae

Liviu
Doamna presedinte de sedinta supune la vot Ordinea de zi a sedintei

si anume:
1. Proiect de hotărâre privind modificarea contractului de delegare a Serviciului Public de
Salubrizare cu Serviciul Public Rupea;
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea unei dezmembrări;
3. Proiect de hotărâre privind aprobare buget SC Serviciul Public Rupea SRL;
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Administrare al SC Serviciul Public
Rupea SRL;
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui parteneriat ”Colinele
Transilvaniei”;
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar pentru medici;
7. Diverse.

Se aproba in unanimitate de voturi (14.voturi)
Se da citire procesului verbal al sedintei anterioare. Se supune la vot si

de aproba cu unanimitate de voturi.
Punctul 1 Secretarul da citire proiectului de hotarare. Comisiile dau

aviz favorabil. Se aproba proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi (14)
Punctul 2 Secretarul da citire proiectului de hotarare. Comisiile dau

aviz favorabil.  Se aproba proiectul de hotarare,  cu unanimitate de voturi
(14)
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Punctul 3 Secretarul da citire proiectului de hotarare. Comisiile dau
aviz favorabil.

Se aproba proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi(14)

Punctul 4 Secretarul da citire proiectului de hotarare. Comisiile dau
aviz favorabil. Se aproba proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi 14

Punctul 5 Secretarul da citire proiectului de hotarare. Comisiile dau
aviz favorabil. Se aproba proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi 14

Punctul 6 Secretarul da citire proiectului de hotarare. Comisiile dau
aviz favorabil, cu urmatorul amendamente:

Aprobarea sumei de 2900 lei , in loc de 2500 lei  si primul criteriu –
deplasarea

D-ul primar Sunt medici care ar putea veni de la Targu Mures. Va
propun  sa-i solicitam damnei manager o situatie clara a medicilor navetisti.

Membri din consiliul de administratie – reprezentanti CL sa tina la
curent Consiliul local cu aceste depasari.

D-na Secretar arata ca in regulament este specificat faptul ca nu se
acorda stimulente medicilor care au deja alte facilitati oferite de orasul
Rupea.

D-ul Primar – o sa mai fie si alti medici care o sa solicite aceste sume
de bani.

D-ul Hellwig – daca sunt drepturi , acestea trebuie acordate. Dar sa
avem si fonduri.

D-ul Comaniciu – sa cream conditii sa incasam anumite sume de bani.
D-ul Micu sa se faca o adresa de la spital cu necesarul de sume.
Se supune la vot propunerea executivului. Se aproba cu

amendamentul mutarii conditiei de de depasare la primul punct.
Se aproba cu unanimitate de voturi.

Punctul 7 Diverse
Codruta Serban – ridica problema cainilor de pe strazi si arata ca

exista legislatie in acest sens.
D-na Secretar – in anul 2013 a fost adoprata o hotarare privind

infiintarea unui adapost pentru caini. Am inceput demersurile pentru
infiintare dar sunt costuri foarte mari.

D-na Cojocaru se poate face contract cu o firma specializata pentru
ridicarea cainilor , trebuie sa facem ceva, este periculos pentru copii.

D-ul Primar – Arata ca Radu Danciu nu i-a adus la cunostinta acest
aspect si va lua masurile necesare. Costurile pentru un caine ridicat de firma
se ridica la 500 lei.

D-ul Sarafinceanu – Referitor la indicatoare rutiere – restrictia de 3,5
tone la intrarea in oras sa fie modificata – cu exceptia autovehicolelor care
aprovizioneaza orasul.
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D-ul primar – vom da autorizatie de libera trecere pentru acete masini.
D-ul Hellwig – semnaleaza aspectul grav de abandon scolar . Sa luam

masuri in acest sens.
D-ul primar – Am participat  la festivalul de la Hunedoara, unde am

promovat cetatea.
D-ul primar – Doresc sa-l felicit pe domnul Hellwig pentru semnarea

finatarii din fonduri nerambursabile pentru biserica evanghelica Rupea.
D-ul Primar – D-na Fulga de la muzeu doreste o colaborare cu Cetatea

Rupea pentru biletele de intrare.
D-ul Comaniciu – sa acceptam in conditiile in care doteaza incaperile

din cetate
D-ul primar arata ca la Hunedoara am fost invitati sa mergem in

subsolurile castelului , unde sunt depozitate materiale  pentru a lua ce se
potriveste la cetatea noastra.

D-ul Hellwig propune sa realizam un traseu de biciclete din oras la
cetate. Pune la dispozitie 5 biciclete. In acest fel putem atrage turisti in oras.

D-ul primar – Colinele Transilvaniei se vor implica in acest demers,
dar sa scapam de cainii din oras.

D-na Codruta Serban – maine este 1 iunie . Se organizeaza ceva.
D-ul primar – nu , fiindca este este zi libera.
D-ul primar Cei de la compania apa igieizeaza canalul care trece prin

oras. Dar nu toata lumea care are proprietati in vecnatatea canalului  au
permis accesul. Va anunt ca persoanele care nu au permis accesul vor fi
sanctionati pentru ocuparea abuziva a domeniului public. La 1 iulie
Compania Apa va preda acest canal.

Pentru lemne – se vor  vinde lemne catre populatie.
D-ul Comaniciu ar trebui acoperit canall colector dupa decolmatare.
D-ul primar a ne gandim cum si unde vom amenaja parcarile. Propun

sa incepem de la remiza PSI
D-ul primar arata ca a discutat la OCPI cu privire la intabularea

ternurilor din extravilan si posibil si intravilan.
D-na viceprimar – de saptamana viitoare mergem in controale pe

pasuni . Cine doreste sa ne insoteasca este bine venit.

D-na presedinte de sedinta declara sedinta inchisa.

PRESEDINTE DE SEDINTA, INTOCMIT,
SECRETAR,

Elekes Claudia Jr. Ioana Roman


